
Економія кожному жителю Славутича
Іван Надєїн -  засновник групи 

компаній «Укртепло» -  про будівни
цтво ТЕЦ у Славутичі:

-  Іде монтаж котла і металокон
струкції головного корпусу, достав
лена турбіна. До початку зими пла
нується закрити корпус і перейти 
всередині до  монтажних робіт, на
лаштування автоматики. Наприкінці 
весни -  на початку літа 2021 року 
планується пуск об’єкта. Основною 
буде електрична генерація і мож
ливість відбору теплової енергії із 
хвоста турбіни. Котел розраховано 
на 50 МВт, турбіна -  на 12 МВт, ви
хід по теплу -  5 -7  Гкал.
Розраховуємо на зелений тариф. 
Наш план використання цієї станції 
по електричній частині як маневро
ві потужності енергосистеми. У  різ
ний час у  підрядників на ТЕЦ зараз 
працює до від 65 до 73 чоловік.

ТЕЦ -  ГАРАНТІЯ ГАРЯЧОЇ 
ВОДИ ВЛІТКУ В МІСТІ

-  Зробимо офіційну пропозицію

місту, аби дати можливість працю
вати біомасовим о б ’єктам. 
Необхідно зберегти баланс інтере
сів, розуміємо, що сьогодні газова 
котельня не хоче, щоб ми працюва
ли, це конкуренція. Готові на себе 
взяти борги Нафтогазу.

Що ДАСТЬ ТЕЦ?
-  Для міста це -  податки, робочі 

місця, використання місцевої сиро
вини, можливість розвитку малого і 
середнього бізнесу, а головне -  
зменшення для населення платіжки 
за тепло.

Далі вирішення питання бізнес- 
моделі. Такі об’єкти працюють у  ба
лансі із містом, містянами, міською 
владою. Комплекс може перекрити 
потужність газової котельні. 
Супутнє тепло може надаватися 
всьому місту. Собівартість вироб
ництва енергії буде меншою, і це 
дасть змогу зменшити на 20-30% 
плату за тепло.

Чи ЕКОЛОГІЧНО БЕЗПЕЧНО?
-  Екологічна ситуація у  місті не 

погіршиться. Об 'єкт побудовано за 
німецькою технологічною схемою. 
Всі фільтри є, витримали всі проек
тні рішення, готові отримати всі д о 
зволи, зробити заміри на викиди. 
Це безпечна чиста енергія. Наш 
план  -  щоб об’єкт міг запрацювати 
до  осені 2021 року.


